
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 1. december 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 227
Vil ministeren som opfølgning på besvarelsen af samrådsspørgsmål D og E
den 13. november 2014 afdække, om man i ministeriet studsede over oplys-
ningerne om, at BH stammer fra Syrien (s. 7 i svar på spørgsmål 99 (alm.
del), hvilke overvejelser ministeriet gjorde sig i den forbindelse, og hvilken re-
aktion det konkret affødte ift. udleveringsanmodningen? Vil ministeren samti-
dig forklare, hvorfor ministeriet først modtog oplysningerne om, at BH stam-
mer fra Syrien den 15. oktober 2014, når oplysningerne var modtaget af Det
Danske Generalkonsulat i Istanbul den 29. august 2014 – altså ca. 1½ måned
inden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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